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Protokoll från styrelsemöte - Nissans Vattenråd, 2022-10-19 

Plats: Rådhuset Halmstads kommun  

I avsaknad av ordförande Jenny höll vice ordförande Henrik Jatkola i mötet. 

Närvarande: 

 Henrik Jatkola, (vice ordf.) Statkraft 

 Sofia Yngstrand, Halmstads kommun 

 Bengt-Göran Ericsson, Gislaveds kommun 

 Christer Gustafsson, Gnosjö kommun  

 Sven-Olof Andersson, Tranemo kommun 

 Marie Montan, LRF 

 Morgan Eriksson, Södra 

 Carl Kuylenstierna, Vattenkraft 

 Elisabeth Happel, Länsstyrelsen Halland 

 Anders Hedefalk, LBVA (del av möte) 

  

§ 1 Godkännande av dagordning och val av justerare 

 Dagordningen godkändes och lades till handlingarna. 

 Val av justerare: Christer Gustafsson, Gnosjö kommun  

  

§ 2 Föregående protokoll 

 Beslut: Inga tillägg görs till föregående protokoll, vilket läggs till handlingarna.  

  

§ 3 Recipientkontrollen 

 På senaste styrelsemötet för Nissans vattenråd presenterades och diskuterades 

 revideringen av SRK-programmet. Styrelsen gav Sofia och länsstyrelserna i 

 uppdrag att sätta samman ett slutligt förslag och skicka ut det till styrelsen för  
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 att ge möjlighet till synpunkter. Inga synpunkter inkom och förslaget är nu att 

 betrakta som godkänt av styrelsen. Samtliga ändringar finns i bifogad excelfil. Några 

 av de ändringar som diskuterats och genomförts är: 

 Provtagning av vattenmossa ska fortsätta under tre år parallellt med analyser 

av metaller i vatten och därefter görs en utvärdering. 

 PFAS-11 läggs till i 6 provpunkter längsmed avrinningsområdet och kommer att 

provtas 2 gånger per år. 

 En ny provpunkt läggs till vid Nissans mynning för att analysera TBT 

(Tributyltenn) vart 6:e år. 

 Styrelsen beslutade att ge presidiet i uppdrag att gå vidare med förfrågan till 

 utförare. 

 Anders Hedefalk gick igenom de förslag till ny beräkningsmodell som presenterats för 

 styrelsen tidigare via ett digitalt möte. Styrelsen beslutade att välja modell 1 som 

 innebär att företagen har en fast årlig kostnad och kommunernas kostnader kan 

 fluktuera. Vidare ska de fasta kostnaderna ses över kontinuerligt och åtminstone i 

 samband med ny upphandling. 

§ 4 Lova-projekt 

 Medins har tagit fram en delårsrapport för årets karterade sträckor. I Halland har 39 

 km karterats och i Jönköping 14 km totalt. Rapporten skickas ut till styrelsen för 

 genomläsning och eventuella synpunkter och fastställs vecka 44. 

§ 5 Länsstyrelsens information 

 Informationen utgick då den person som skulle hålla i punkten var sjuk. Styrelsen 

 önskar dock vid senare tillfälle att få information om nyligen beslutade åtgärdsplaner 

 och miljökvalitetsnormer. 

§ 6 Övrigt 

 Vattenrådens dag – information utgick pga. sjukdom. Elisabeth Happel meddelade 

 dock att det inte kommer finnas några medel för vattenråden att söka nästa år och 

 att länsstyrelsen håller på att ta fram en skrivelse till Havs- och vattenmyndigheten 

 där de påtalar vikten av medel till vattenråden så att de kan fortsätta bedriva sitt 

 arbete. 

 Ny kalkdoserare Nissan - Sofia informerar om att en ny kalkdoserare håller på att 

 uppföras i Karlstorp Sennan, Nissans avrinningsområde. Vattenrådet önskar vid 

 tillfälle att komma ut och göra ett studiebesök vid den nya kalkdosereren. 

 Information fiskevårdsplan - Carl K informerar om fiskevårdsområdets (fvof) arbete 

 med att ta fram en fiskevårdsplan för nedre delen av Nissan. Fiskevårdsområdet 

 sträcker sig upp till Oskarström och finansiering för nästa år finns på plats. Fvof 

 kommer själva att gå in med 100 000 kronor i ett första skede och har även sökt  
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 Lova-medel för projektet. Carl undrar om vattenrådet kan tänka sig att bidra med 

 viss finansiering. Styrelsen ser positivt på samverkan och samarbete och uteslöt inte 

 en delfinansiering. Frågan kommer att lyftas framöver. 

  

§ 7 Kommande möten 2023 och mötets avslutning 

 Onsdagen den 15 februari i Gislaved 

 Onsdagen den 19 april 

 Onsdagen den 14 juni, styrelsemöte och årsmöte 

 Onsdagen den 30 augusti 

 Onsdagen den 25 oktober 

  

 Ordförande tackade för bra diskussioner och avslutade mötet!  

 

 

 

_________________________  _________________________ 

Henrik Jatkola    Christer Gustafsson 

Vice Ordförande     Gnosjö kommun 

 

Sofia Yngstrand, Samordnare 

 
 

 

 

 

 

Bilaga, Excelfil ändringar i recipientkontrollen 


